
Zápisnica  
z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Toryskách konaného dňa 13.12.2023  so začiatkom 

o 16,30 hod.  

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

 

Program: 

 

  1. Otvorenie. 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

  3. Schválenie programu zasadnutia. 

  4. Správa o plnení prijatých uznesení. 

  5. Zmena VZN č. 2/2019. 

  6. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Torysky na rok 2024 a návrhu viacročného                

rozpočtu na roky 2025-2026. 

  7. Návrh rozpočtu obce na roky 2024-2026. 

  8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2024. 

  9. Rôzne 

10. Záver.   
 

.   

 

   

1. Otvorenie  

Starostka obce Mária Kacejová  privítala  prítomných  a otvorila 9. zasadnutie  obecného 

zastupiteľstva v Toryskách.   

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Za zapisovateľa zápisnice zo zasadnutia OZ určila starostka obce Martu Zavackú, za 

overovateľov zápisnice boli navrhnutí Bc. Peter Labáš a Ondrej Babej, čo poslanci OZ schválili 

jednomyseľne.     
 

Číslo uznesenia: 63/2023 

OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e 

1. Overovateľov zápisnice : Bc. Petra Labáša a Ondreja Babeja 

Prezentácia poslancov: 4 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Bc. Peter Labáš, Vladimír Turek, Ondrej 

Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Alena Segiňáková  

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

 

3. Schválenie programu zasadnutia 

Poslanci OZ navrhovaný a zverejnený program schválili jednomyseľne. 

 



 

 
Číslo uznesenia: 64/2023 

OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e 

navrhovaný program zasadnutia OZ - zverejnený 

Prezentácia poslancov: 4 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Bc. Peter Labáš, Vladimír Turek, Ondrej 

Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Alena Segiňáková  

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

 

4. Správa o plnení prijatých uznesení  

Starostka obce Mária Kacejová predniesla správu o plnení prijatých uznesení z posledného 

zasadnutia OZ. Poslanci správu zobrali na vedomie.  

 
Číslo uznesenia: 65/2023 

 OZ v Toryskách b e r i e  n a  v e d o m i e    

 plnenie uznesení z 8. zasadnutia OZ v Toryskách zo dňa 02.11.2023  

Prezentácia poslancov: 4 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Bc. Peter Labáš, Vladimír Turek, Ondrej 

Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Alena Segiňáková  

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

                                    

5. Zmena č. 3 VZN č. 2/2019 

 

Poslanci OZ rokovali o návrhu zmeny č. 3 VZN č.2/2019 o Miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Tento návrh obsahuje zvýšenie daní 

z nehnuteľnosti, dane za psa z 5,- € na 7,- € a poplatku za komunálne odpady pre 1 osobu z 

 21 € na 24 €. Starostka obce odôvodnila potrebu zmeny VZN č. 2/2019 z dôvodu nárastu cien 

za služby. Poslanci OZ tento návrh schválili. 

 

 
Číslo uznesenia: 66/2023 

 OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e  

Zmenu č. 3 VZN č. 2/2019 zverejnenú.    

  

Prezentácia poslancov: 5 

Hlasovanie poslancov: 



Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Alena Segiňáková, Bc. Peter Labáš, 

Vladimír Turek, Ondrej Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní   

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

6. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Torysky na rok 2024 a návrhu viacročného                

rozpočtu na roky 2025-2026. 

 

Kontrolór obce, Mgr. Jozef Jendrichovský predniesol stanovisko k návrhu rozpočtu pre roky 

2024-2026. Poslanci OZ zobrali toto stanovisko na vedomie. 

 
Číslo uznesenia: 67/2023 

OZ V Toryskách b e r i e  n a  v e d o m i e 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2024-2026. 

Prezentácia poslancov: 5 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Alena Segiňáková, Bc. Peter Labáš, 

Vladimír Turek, Ondrej Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní   

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

7. Návrh rozpočtu obce na roky 2024-2026. 

 

Starostka obce predniesla návrh rozpočtu pre roky 2024-2026, zohľadňujúci schválenú zmenu 

VZN č. 2/2019 zvýšených daní a poplatkov. Poslanec, Bc. Peter Labáš svoje hlasovanie proti 

uzneseniu odôvodnil, že je potrebné najskôr riešiť neplatičov. Poslanci rozpočet obce Torysky 

na roky 2024-2026 schválili.  

 

Číslo uznesenia: 68/2023 

OZ v Toryskách S c h v a ľ u j e 

Rozpočet obce Torysky na roky 2024-2026 zverejnený 

Prezentácia poslancov: 5 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Alena Segiňáková, Vladimír Turek, Ondrej 

Babej 
4 

Proti uzneseniu hlasovali: Bc. Peter Labáš 1 

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní   

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2024. 



 Hlavný kontrolór obce, Jozef Jendrichovský predniesol návrh plánu svojej kontrolnej činnosti 

na I. polrok 2023. Poslanci tento plán jednomyseľne schválili. 

 

Číslo uznesenia: 69/2023 

OZ v Toryskách S c h v a ľ u j e 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce pre I. polrok roku 2024. 
 

Prezentácia poslancov: 5 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Alena Segiňáková, Bc. Peter Labáš, 

Vladimír Turek, Ondrej Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní   

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

9. Rôzne 

 

V rôznom starostka obce poďakovala Petrovi a Vladovi Turekovi za zabezpečenie vianočného 

stromčeka a informovala o  

• určení termínu na inventarizáciu, ideálne do 15.1.2024 

• určenie termínu na oslavy 740 výročia 1. zmienky o obci, 3.8.2024 

• projekt k detskému ihrisku, predstavená projektová dokumentácia, chodník, prístrešok, 

lavička, mini spot (zásuvka, nabíjačka, kamera, solárne panely) 

• náklady na projekt za obnova verej. Vodovodu – architekt -900,-€ 

• predbežnom návrhu VZN o chove a pohybe psov – diskusia, odložené na ďalšie 

zasadnutie 

• Príspevok pani Antalovej na čiastočnú úhradu nákladov za pohrebné služby neb. Michal 

Sivec v sume 700,- € 

• Brantner Nova podpísaný nový dodatok, zvýšenie cien za služby zberu a vývozu odpadu 

o 10,5%. Poslankyňa, pani Alena Segiňáková vyjadrila nespokojnosť s tým že auto 

odmieta zberať nádoby po neposypaných cestách, chodníkoch.  

• Poslanci OZ požadovali riešiť neplatičov, požadovali  zverejniť ich zoznam v súlade so 

zákonom 

• Hlavný kontrolór obce navrhol označiť nádoby v domácnostiach kde žije 1-maximálne 

2 osoby, a obmedziť vývoz týchto nádob len 1 x mesačne. 

 

Na zasadnutie OZ prišiel konateľ firmy GAMA s.r.o. aby oboznámil poslancov OZ 

o nedoriešených prácach vykonaných pri realizácii odvodňovacích prác pri 

rekonštrukcii MK a vybudovaní a turisticko informačného chodníka. Zrekapituloval 



zoznam materiálu prác dodaných/vykonaných  nad rámec  objednávky, na základe 

ústnej dohody s bývalým vedením obce 

 

Číslo uznesenia: 70/2023 

OZ v Toryskách S c h v a ľ u j e 

dodatočné stavebne a odvodňovacie práce v sume 3.000,- eur vykonané firmou GAMA 

stavebná firma, s.r.o. so splatnosťou v 12tich mesačných splátkach v sume 250,- eur 

mesačne, s možnosťou prípadného skoršieho splatenia. 
Prezentácia poslancov: 5 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Alena Segiňáková, Bc. Peter Labáš, 

Vladimír Turek, Ondrej Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní   

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

Poslanci OZ rokovali o pláne zasadnutí v roku 2024, dohodli sa na 4 termínoch. 

  

Číslo uznesenia: 69/2023 

OZ v Toryskách S c h v a ľ u j e 

Plán zasadnutí OZ v roku 2024 v termínoch 21.2.2024, 19.6.2024, 18.9.2024, 11.12.2024 

 

Prezentácia poslancov: 5 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Marta Zavacká, Alena Segiňáková, Bc. Peter Labáš, 

Vladimír Turek, Ondrej Babej 
 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní   

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

• Ďalej informovala, že bola na predstavenstve Pozemkového spoločenstva 

s požiadavkou na príspevok na zimné kabáty pre DHZ na tento rok a na oslavu 740. 

výročia písomnej zmienky o obci. Skôr negatívny postoj. 

• Žiadosť o kúpu pozemkov p. Kľoc, Michal Kotrady boli pre nedostatok času presunuté 

na ďalšie zasadnutie, ako aj opakovaná žiadosť o kúpu pozemkov pani Chraščovej už 

nie, len vnučka. 

  

11. Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 9. riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a zasadnutie ukončila. 

 

 



 

Zapisovateľ:     Marta Zavacká                             .....................................                                  

 

Overovatelia:  Bc. Peter Labáš                             .................................... 

 

                         Ondrej Babej                                 .................................... 

           

                                                                                                      

                                                                                   

 

                                                                                       

                                                                                                        Ing. Mária Kacejová 

             starostka obce  


